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1. Opening en mededelingen, vaststellen agenda
Agenda wordt vastgesteld

2. Besluitenlijst 5 april 2016 
Verzoek om Lange Termijn Agenda vol uit te schrijven zodat duidelijk is wat er 
bedoeld wordt

3. Lange Termijn Agenda  (LTA)
Duurzaamheidsmaatregelen zwembad gaat naar september
Kamp A’foort schuift ook door 
GBLT stukken komen pas 18 mei uit AB – 13 juli in AB, dus op tijd voor de 
raadsvergadering van 6 juli.
GGD, op 26 april zijn de stukken binnengekomen, 3 dikke rapporten. 24 mei 
is het raadsvoorstel met eventuele zienswijze klaar. De stukken staan al wel 
bij de ingekomen stukken van de raad van 12 mei. Het onderwerp komt  op 
de agenda van 9 juni met al wel de ingekomen stukken en vermelding dat het 
rv met zienswijze op 24 mei komt. 
Midden Nederland recreatie gaan naar september.

De gemeentesecretaris zegt toe dat binnenkort de LTA verder gevuld wordt tot 
eind dit jaar. 

4. Lijst moties en lijst toezeggingen
Geen bijzonderheden, akkoord. De griffier meldt dat zij tevreden is over hoe 
de lijsten goed worden bijgehouden vanuit de organisatie. 
Niet bij alle toezeggingen is ingevuld wanneer deze wordt afgedaan, dit is een 
aandachtspunt! Verder akkoord, beide lijsten.

5. Agenda raadsvergadering 12 mei
- RV ingekomen stukken; akkoord; de stukken die binnenkomen in de week 
van de raad gaan naar de volgende raadsvergadering, dit wordt het vaste 
stramien.
- 2 kandidaten voor accountant traject; Jan Mülder en Marcel Sturkenboom
- de benoemde fractievertegenwoordiger legt de eed of gelofte af

6. Agenda inforonde 26 mei  en voorlopige agenda raadsvergadering 9 
juni
De griffier vraagt de makers van de gemeentepagina om aan de woonvisie 
extra aandacht te geven, want dit gaat alle inwoners aan. 
De infomarkt  een uur tot 20.30 uur, zodat hier juist ook technische vragen 
gesteld kunnen worden over de woonvisie.



De woonvisie een uur 20.30 – 21.30 uur en daarna Grondexploitatie een uur 
in de raadzaal
Referendum niet, rest in zaal V6
Het raadsvoorstel zienswijze GGD komt erbij te staan, bij de infomarkt en de 
raadsvergadering. 

7. Evaluatie 14 april uitwisseling en 21 april inforonde 
Een inspreker nam wel heel veel tijd, was wat lastig voor de voorzitter.
Inforonde- na elkaar praten geeft een lastige discussie, we gaan er naar toe 
om het meer een gesprek te laten zijn. 

8. Vaststellen vergaderkalender 2016 met voorstel het verzetten 
presidiumvergaderingen naar de donderdag of woensdag
De kalender wordt vastgesteld, presidium blijft op de dinsdag. 
N.a.v kort verslag de opmerking dat de discussie over fractievertegen-
woordigers anders verliep dan er nu staat. Dit sluiten we kort met de 
fractievoorzitters. 
De notitie dient als steun bij een aantal uitwerkingen, maar de wens is om 
deze op één of andere manier wel vast te stellen; de voorzitter overlegt met 
de griffier hoe dit het beste kan. 

9. Voorstel instellen Auditcommissie
Akkoord om de Auditcommissie in te stellen voor de zomer en akkoord 
afstemmingsoverleg op 29 juni 20.00 uur i.p.v. bij de inforonde, vanwege 
agendaproblemen met de accountant.  

10. Gemeentepagina; invulling deel raad; bijgaand memo college
De dames van de gemeentepagina zijn bij een aantal fracties langs geweest.
De burgemeester is bezig om te kijken hoe het werkbaar kan zijn. We 
proberen het uit, maar daar is wel even tijd voor nodig. Redactiecommissie is 
het idee; de griffier levert dingen aan voor wat betreft de raad. Kijk na een 
maand of drie of het is wat we verwachten.

11. Enquête vragen rapporteurs gemeenschappelijk regelingen
De vragen zijn meer gestoeld op de werkwijze en gaat ook om wat willen we 
nog. Meer vragen over hoe zij zien dat ze moeten rapporteren. Waarom niet 
rapporteren. Wat is nou de beste manier? Vragen aanpassen en intervisie 
bijeenkomst regelen- griffier.
Klaas Roskam is ipv Wildenburg

12. Verslag gesprekken voorzitter
Op basis van gesprekken die de voorzitter van het presidium heeft gevoerd 
met de afzonderlijke leden en de VVD fractievoorzitter komt een beeld naar 
voren van een presidium dat op een informele wijze haar werk doet, open van 
karakter waarin een ieder zijn/haar bijdrage kan leveren aan het gesprek.
De decemberperiode 2015 wordt als een eenmalig minpunt gezien waar het 
bewaken van de termijnen betreft voor het aanleveren van de stukken.
Na nog gesprekken met de huidige interim griffier, de oud griffier en de CDA 
fractievoorzitter zal een kort schriftelijk verslag worden gemaakt van de 
evaluatie. Tot nu toe hebben de gevoerde gesprekken geen grote 
verrassingen opgeleverd.

12. Rondvraag - geen

13. Sluiting – 18.35 uur


	

